
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 29. november 2022 kl. 17:30-20.00 

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 
Næstformand: Niels-Henrik Holm 
Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Jesper Meyland, Mette Bertram, Ayane 
Hassan, Kamilla Kjørup, Julie Boeskov og Simon Johansen 
Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen og Andreas Ralund 
Elevrepræsentanter: Emma Bruhn og Rolian Ibich 
Skoleleder: Louise Schaaf 
Souschef: Peter Hindborg 
SFO- og klubleder: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Ayane, Simon, Gert, Emma og Rolian 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 18.00 Formøde 
 

18.00 - 20.00 Dagsorden 
 

18.00 - 18.10 
(10 min.) 

1. Godkendelse af dagsorden v. formand Godkendelse 

18.10 – 18.20 
(15 min.) 

2. Nyt fra ledelsen v. Louise, Peter og Margit 
a. En status på skoleindskrivning/optag af nye elever 

 
Ledelsen orienterede om status på skoleindskrivningen til kommende 
skoleår. Der er stadig en del der mangler at indskrive, og der forventes 
at blive to klasser.  
 
Der er afsat midler til at nogle af de nye faglokaler kan få lydisolerede 
lofter (musik og billedkunst) 
 
Der er fokus på det gode frikvarter i udskolingen. Der er nedsat en 
arbejdsgruppe bestående af udskolingslærere, elevråd og pædagog 
fra Pitten.   

Orientering 

18.20 - 18.30 
(10 min.) 

3. Nyt fra elevrådet v. Emma og Rolian 
Elevrådet var ikke til stede 

Orientering 

18.30 – 18.45 
(15 min.) 

4. Generelt om Skolebestyrelsens medlemmer og suppleanter  
a. Hvem er ordinære SB-medlemmer og hvem er 

suppleanter.  
 
Der manglede to bestyrelsesmedlemmer til mødet i dag. Når punktet 
er blevet drøftet med alle medlemmer, meldes det ud.  

Drøftelse og 
godkendelse 



18.45 – 19.45 
(60 min.) 

5. Fælles drøftelse om SB’s videre arbejde med principper og emner 
vi vil have fokus på i dette skoleår.  

a. Beslutning om hvordan vi arbejder videre med 
principperne. Hvem gør hvad og hvornår.  

 
De eksisterende principper gennemgås af medlemmer fra bestyrelsen 
og der laves en oversigt over principperne, hvilke vi mangler, hvilke 
der skal opdateres og hvilke der er ok.  
Kamilla, Mette og Anna Louise arbejder videre med oversigten over 
principperne og præsentere en strategi for, hvordan og hvornår 
principperne skal gennemgås. 
Kamilla, Mette og Anna Louise aftaler arbejdet nærmere ved næste 
SB-møde den 14. dec.  
 

b. Drøftelse og evt. beslutning om hvilke emner, vi har fokus 
på i år.  

 
Idéer til emner der kan arbejdes med i skolebestyrelsen: 

• Branding af skolen 

• Skolens fysiske rammer 

• Sund skole og sunde fællesskaber 

• Stærke børnefællesskaber og stærke fællesskaber blandt 
forældrene 

• Digital dannelse 

• Skolens fysiske rammer og udearealer 

• Sprog og attitude  

• Fraværsprocent  

• Integration og krav  

• Lejrskoler og ture med overnatning 
 
Skolebestyrelsen besluttede at de første fokusområder bliver 
”Branding og markedsføring af skolen” og ”Sund skole og sunde 
fællesskaber”.  
Der blev nedsat to arbejdsgrupper, der vil komme med et udkast til 
det videre arbejde indenfor hvert område.  
 
I gruppen ”Branding og markedsføring af skolen” indgår:  
Niels-Henrik, Julie, Kamilla, Andreas, Margit 
 
I gruppen ”Sund skole og sunde fællesskaber” indgår:  
Anna Louise, Jesper, Henrik, Mette, Louise 
 
(hvis ovenstående gruppeinddeling ikke er helt korrekt, ændrer vi det 
når vi mødes til SB-møde den 14. dec.). 
 
Ayane, Simon, Gert, Emma og Rolian kan indgå i den gruppe, de har 
størst interesse for.  
 

Drøftelse og 
beslutning 



Der afsættes tid på næste SB-møde den 14. dec. til at grupperne 
drøfter hvilke emner og hvordan de vil arbejder videre.    
  

19.45 - 20.00 
(15 min.)  

6. Eventuelt  
 
Under punktet blev der udtrykt en bekymring om, at ca. 20 

distriktsbørn har fravalgt Ellemarkskolen.  

Derudover blev der udtrykt en bekymring om, hvorvidt integrationen 

af 2-sprogede elever er gået lidt tilbage og hvordan SB og skolen kan 

sikre god integration af alle elever.   

Drøftelse/evt. 
orientering  

 

 


